
 
 

Brevutskick  till medlemmarna 2024-02-22 
   2 bilder och text av Lennart Hedberg 

 
 
       
I början av januari hade styrelsen bestämt att till inbetalningskortet även skulle följa med års programmet 2024, papper för 
marknaden och papper för mobilnummer och mailadresser.  Många sidor blev tryckta, en del även på båda sidorna. 
 
 
 
 
 
       
                  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vikning och ner i kuvert och på med frimärke 
tar några timmar. Fast dom flesta har varit med 
många gånger och vet vad som gäller. 
Får se om vi kan dela ut några direkt till de som kommer på årsmötet, portot är ju höjt till 18 kr. 
 
 
      

Kopieringsmaskinen fick jobba hårt " inte snabb men uthållig". 
Vår sekreterare Sven tog med den hem för fortsatt arbete, så den 
fick jobba även på kvällstid.  
 
 
Hälsningar Lennart Hedberg. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Soley blev utan kvällspromenad. 


